
Børne- og Undervisningsudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 25. marts 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BUU alm. del

Spørgsmål 217
Mener ministeren, at sagsbehandlingen er hurtig nok, når de unge kommer ud
fra deres STU-uddannelse og skal have afklaring på pension og mulighed for
flexjob og skånejob? I mange tilfælde vil jobcentrene, som skal overtage de
unges sager, ikke benytte den viden og de afprøvninger, de har været igen-
nem videre ind i systemet. Flere jobcentre hævder, at lablovens muligheder
for udvikling ikke er afprøvede, og de unge kommer i praktikker eller på værk-
steder efter endt STU. Mange af de unge ville på dette tidspunkt være afprø-
vede til at overgå til et flexjob, hvis man ser på de opfølgninger, som er lavet.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Anni Matthiesen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Anni.Matthiesen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Annette Vilhelmsen
formand
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